
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για την 

κα. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 

Θέμα: «Σημαντικά προβλήματα αντιμετωπίζουν τα ναυταθλητικά σωματεία» 

Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου καταθέτει προς την κα. Υπουργό Πολιτισμού, ως αναφορά, 

την από 14/11/2022 επιστολή του Ναυτικού Ομίλου Κω. Ο Ναυτικός Όμιλος ζητά την 

προώθηση της πρόσφατης επιστολής της Ελληνικής Ιστιοπλοϊκής Ομοσπονδίας η οποία 

σημειώνει τα σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα ναυταθλητικά σωματεία, κυρίως 

λόγω των ζητημάτων νομιμότητας που εγείρονται σχετικά με τις εγκαταστάσεις στις οποίες 

στεγάζονται.  

 

Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 15 Νοεμβρίου 2022 

 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Σαντορινιός Νεκτάριος  
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